
Transportudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 28. juli 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 10
Ministeren bedes kommentere VVM redegørelsen af 2007 og herunder rede-
gøre for, hvorfor "6 linjers modellen" ikke er gennemført for Hvalsø og Lejre?
Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2014-15, 1. samling jf.
TRU alm. del - spm. 454.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jacob
Mark (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Mark@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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Transportudvalget 2014-15 (2. samling)
TRU Alm.del  Spørgsmål 10
Offentligt


